

Protokoll Sörskogens Villaägareförening styrelsemöte

21/11 2017 kl 20.30–21.30 Plats: MU30

Närvarande: Kicki Fröjd, Sven-Erik Johansson, Gunnar Olofsson, Lena Wallin, Magnus Hjort

Kommande möten;

5/12 kl 20:30 ordinarie möte hos Kicki CH 15

7/1 2018 kl 11:00-14:00 Julgransplundring i Balingsnäs-skolan

Noterat på mötet

1. Julgransplundring, flyttas till den 7/1 kl 11.00.
Vi pratade lite om det vikande intresset för julgransplundringen, det finns risk för att vi måste ställa in. Vi gjorde följande plan: S-E gör en intresseförfrågan till Sörsam och Trollskogens samfällighet. Om svar önskas senast 4/12, så vi kan ta beslut på ordinarie styrelsemöte 5/12.
2. Digital trafikskylt, Vi har fått ett klart nej från kommun. Inte mycket mer vi kan göra nu. Istället kan vi kontakta kommun om att sätt upp temporära skyltar nu till våren när fotbollen börjar
3. Firmatecknare för postgirot: Kicki och S-E skriver på på tisdag 28/11.
4. Föreningsarkiv: S-E har lämnat in ett antal gamla pärmar till Huddinge kommun som nu har dem i sitt arkiv. Gunnar har ett antal pärmar, ev. kan dessa lagras hos kommun också.
5. Trafik, vi upplever det svårare och svårare att komma ut på Storängsleden. Vi bör göra en plan hur vi kan påverka huddinge kommun, en rondell skulle lösa problemet tror vi.

Vid tangentbordet Sven-Erik